

Protokoll

Styrelsemöte den 24 april 2018

Kl. 19.00, Nävesta kyrkan

Närvarande

Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Elin Tärnqvist (ET), Erik Neander (EN), Gustav Örnberg, (GÖ), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL).

1. Inledning

Mötet inleddes med bön.

2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes utan tillägg.

4. Föregående protokoll

Från protokollet lyftes frågan om vilka läger som är aktuella under sommaren. JL följer upp detta med Nävesta kyrkans ungdom. Frågan om GDPR, dataskyddsförordningen, återkom. JL informerar om hur församlingen hanterar detta i veckomålet.

5. Jonas

JL ställde en fråga om en kompetensutvecklingskurs som erbjuds gratis av Equmeniakyrkan. Förslaget var att under tre tillfällen hösten och våren 18-19 fördjupa sig i ledarskap. Styrelsen beslutade att låta JL avsätta tid för detta.

JL berättade att Bengt Sandqvist slutar som handledare. Det känns fortfarande värdefullt att ha någon som ser oss utifrån. Samtal fördes om hur vi hittar en person eller församling att segla oss i. JL ser två vägar: Antingen att vi hittar en församling som liknar oss, växande i utanför en stad. Eller så hittar vi en person som vi tror hjälper oss ställa rätt frågor. JL undersöker möjligheten att hitta en församling som liknar oss att spegla oss i.

JL föreslog semester v. 28-32 vilket styrelsen beviljade.

6. Diakon

Program för sommaren: RD ordnar en lista för att bjuda hem varandra under en vardagskväll under sommaren.

Program för hösten: Grillkväll med lopp. Gemenskapshelg. JL har kontaktat Stenbodagråden och fått en preliminär bekräftelse på första helgen i oktober, alltså den 5-6 oktober. JL har också kontaktat Hanna Möllås som inte kunde komma under hösten, men gärna kommer våren 2019. Preliminärt datum är 6/4. JL har kontaktat Bilda vilka gärna är med och gör foldrar, sprider information och är med och betalar för besöket.

Vägmärken: JL presenterade den första delen av våra vägmärken och ett samtal fördes runt hur vi lever i gemenskap med Gud. Samtalet rörde framförallt längtan efter och svårigheten att hitta former för den egna andakten. Styrelsen pratade om att igen avsätta tid för bön i början av terminen och att använda Samtal och bön som en form där vi inbjuder varandra att tillsammans läsa och be över en text inför våra samlingar.

7. Administration & fastighet

Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 133 008 kr, och kostnader på 121 717 kr, vilket ger ett överskott på 11 291kr. Utöver det har vi samlat in 43 550 inför bygget under våren. SO reflekterade över att det under tacokvällen samlades in pengar till ombyggnationen, men att de pengar som kom in kom från församlingsmedlemmar. Utifrån detta föreslog SO att fortsättningsvis återgå till att samla in pengar till medmänskliga ändamål vid våra öppna samlingar.

Ombyggnad cafédelen: För att kunna göra en bygglovsansökan behövs riktiga byggritningar. RD och EN undersöker möjligheter att hitta någon som kan göra dessa ritningar.

RD har förberett en ansökan till allmänna arvsfonden som också behöver kompletteras med byggritningar. RD arbetar för att få in bygglovsansökan innan sommaren, vilket skulle kunna leda till byggstart under andra halvan av hösten.

Bredband via fiber: Församlingen har fått ett erbjudande om att dra in fiber i kyrkan. Samtal fördes om vilka lösningar som skulle vara möjliga för att få med bostadshuset. RD undersöker detta.

Översiktsplan Kumla/Ekeby och tomtförsäljning: Samtal fördes om möjligheten att sälja av tomter på ängen vid bostadshuset. Styrelsen beslutade att avvakta med detta.

8. Övriga frågor

Rasool behöver skicka in papper för sin praktik i församlingen. RD fyller i och lämnar in detta. ET lyfte frågan om loppis och vilka som kan vara med och driva detta. JL nämner detta i veckomålet.

10. Nästa sammanträde

Torsdagen den 24 maj kl 19.00

Församlingsmöte den 10 juni efter gudstjänsten.

11. Avslutning

Mötet avslutades.

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Jonas Lundkvist